

GP eTAG Smart Tracker

Quick Start Guide



GP eTag - Quick Start Guide

**Read the instruction manual thoroughly before use.
Keep the manual for future reference.**

Using Your Product

Connect your GP eTag

1. Remove the insulation strip. A “beep” sound indicates that the eTag is powered on and entered pairing mode. If there is no pairing within 10 minutes, GP eTag will exit pairing mode. To re-pair, reinsert the battery.
2. Turn on Bluetooth on your Apple device and go to Settings à Privacy & Security. Turn on Location Services and allow location access for “Find My”, turn on Precise Location.
3. Open the “Find My” app and select the “Items” tab.
4. Click “+” and “Add Other Item”.
5. Choose GP eTag and press “Connect”, follow the onscreen instructions to finish the setup.

Enable Lost Mode

1. Open the “Find My” app and select the “Items” tab. Choose your smart tracker.
2. Under “Lost Mode”, click “Enable”.
3. Read and follow the onscreen instructions to enter a phone number or email address which you can be reached. Tap “Continue” and you may enter a customised message that will be shared with the person that finds the item. Then tap “Activate” to complete.

Note: Make sure you allow notifications for the Find My app

Note: When “Lost Mode” is enabled:

- “Notification When Found” is automatically enabled
- Your tracker is locked and cannot be paired to a new device

Play a sound

1. Open the “Find My” app and select the “Items” tab. Choose your smart tracker.
2. Tap “Play Sound”. If your tracker is within Bluetooth range, it will play a sound. Tap “Stop Sound” if you wish to stop the sound before it ends automatically.

Anti-stalking

If your phone detects any unknown tracker and other Find My network accessory separated from its owner and is seen moving with you for a period of time, a notification will be sent to your Apple device through Find My app, or a sound will be emitted when it is moved.

Replace the Battery

1. Insert the clip pin into the hole at the bottom of GP eTag. The cover will bounce to open.
2. Remove the old battery and replace a new CR2032 lithium 3V coin battery with the positive side facing up.
3. Carefully close the cover, making sure that it is well-aligned, until hearing a "click" sound.

Always replace with the specified battery type.

* Battery usage time varies depending on personal usage habits. Frequent use of the call function can accelerate battery consumption. Battery usage can be checked in the Find My app.

Remove the GP eTag

1. Open the "Find My" app and select the "Items" tab. Choose your smart tracker.
2. Click "Remove Item" and follow the onscreen instructions to complete.

Play a sound

1. Open the "Find My" app and select the "Items" tab. Choose your smart tracker.
2. Tap "Play Sound". If your tracker is within Bluetooth range, it will play a sound. Tap "Stop Sound" if you wish to stop the sound before it ends automatically.

Note: After removing, GP eTag remains powered on and in pairing mode. If there is no re-pairing within 10 minutes, GP eTag will exit pairing mode. To re-pair, reinsert the battery. GP eTag will emit a "beep" sound, indicating it is in pairing mode, ready to pair with the app again.

Reset GP eTag

1. Reinstall the battery once you hear a "beep" sound and remove the battery immediately.
2. Repeat the operation for five times and once there is a different prompt sound, it indicates that the eTag is being reset.

Safety Information

Please read below safety notes carefully before use to avoid any personal injury and property damage caused by improper use of the product. Any warranty claims or returns caused by misuses will not be accepted.

- Keep the product away from children and infirm persons; to avoid choking risk.
- Keep the product away from heat sources, combustible gas, humidity, and liquids.
- The product subjected to extremely low air pressure may result in an explosion or the leakage of flammable liquid or gas.
- Do not operate a wet or otherwise damaged product.
- Do not attempt to repair, disassemble, or destroy the product in any way.
- Dispose the product as per local law and regulations.

This product contains a coin cell battery. New and used battery must be kept out of the reach of children. Due to chemical burns and potential esophageal perforation, swallowing may cause severe internal burns in just 2 hours and can lead to death. If the battery compartment does not close securely, stop using the product and keep it away from children. If you think batteries might have been swallowed or placed inside any part of the body, please seek immediate medical attention.

This device conforms to Radio Equipment Directive 2014/53/EU, RoHS Directive 2011/65/EU.



Do not dispose of electrical appliances as unsorted municipal waste, use separate collection facilities. Contact your local government for information regarding the collection systems available. If electrical appliances are disposed of in landfills or dumps, hazardous substances can leak into the groundwater and get into the food chain, damaging your health and well-being.

Apple, Apple Find My, Apple Watch, Find My, iPad, iPadOS, Mac, macOS and watchOS are trademarks of Apple Inc. IOS is a trademark or registered trademark of Cisco in the U.S. and other countries and is used under license.

Use of the Works with Apple badge means that a product has been designed to work specifically with the technology identified in the badge and has been certified by the product manufacturer to meet Apple Find My network product specifications and requirements. Apple is not responsible for the operation of this device or use of this product or its compliance with safety and regulatory standards.

To use the Apple Find My app to locate this item, the latest version of iOS, iPadOS, or macOS is recommended. The Find Items app on Apple Watch requires the latest version of watchOS.

GP eTag - 快速入門指南

在使用前請仔細閱讀說明手冊。
保留手冊以供日後參考。

產品設置

1. 移除隔離條。聽到“嘟”聲, 表示 GP eTag 已開啟電源並進入配對模式。如果在10分鐘內沒有進行配對, GP eTag 將退出配對模式。若要重新配對, 請重新插入電池。
2. 在Apple設備上打開藍牙、並且前往【設定】→【私隱】→開啟【定位服務】, 然後向下捲動並點一下【尋找】, 允許取用位置及開啟【精確位置】
3. 開啟【尋找】應用程式, 然後選擇物品分頁。
4. 點擊【加入物品】, 再點擊【添加其他物品】。
5. 找到 GP eTag 後按下【連線】, 繼續按指示操作, 直到添加成功。

開啟【遺失模式】

1. 開啟【尋找】應用程式, 然後選擇物品分頁, 點一下螢幕底部的【物品】, 然後點一下遺失物品的名稱 (GP eTag)。
2. 在【遺失模式】下方, 點一下【啟用】。
3. 依照螢幕上的指示操作, 輸入可以與你聯絡的電話號碼。若要改為輸入電子郵件地址, 請點一下【使用電子郵件地址】。然後按下【啟用】。

注意: 請先確定允許【尋找】App 的通知。

注意: 啟用「遺失模式」時:

- 「發現時通知」已自動啟用
- 您的追蹤器已被鎖定, 無法與新設備配對。

播放聲音

1. 在 iPhone、iPad 或 iPod touch 開啟【尋找】應用程式, 然後點一下【物品】分頁
2. 在【物品】清單中, 選擇要播放聲音的定位器。點一下【播放聲音】。如果定位器位於藍牙訊號範圍內, 便會播放聲音。要在定位器自動停止前停止播放聲音, 你可點一下【停止聲音】

防止擅自追蹤

如果任何定位器和其他【尋找】網絡配件產品離開了其擁有者，並隨你移動一段時間，你可以透過【尋找】應用程式傳送通知到你的 Apple 設備，並能夠觀察到隨你移動的行走路徑及時間。

更換電池

1. 將針夾插入 GP eTag 底部的孔中。蓋子會彈開。
2. 取出舊電池並更換新的 GP CR2032 3V 電池，電池正極朝上放置。
3. 蓋上蓋子，確保蓋子上的插槽對齊，電池安裝成功後會發出提示音。

請使用指定的電池類型進行更換。

*電池使用時間會根據個人使用習慣而有所不同。頻繁使用通話功能會加速電池消耗。您可以在「尋找我的」應用程式中檢查電池使用情況。

移除產品

1. 開啟【尋找】應用程式，然後選擇物品分頁，點一下螢幕底部的【物品】，然後點一下 GP eTag。
2. 點擊“移除項目”，並按照屏幕上的指示完成。
3. 注意：移除後，GP eTag 仍保持開啟並處於配對模式。如果在 10 分鐘內沒有重新配對，GP eTag 將退出配對模式。要重新配對，請重新插入電池。GP eTag 將發出“嗶”聲，表示它處於配對模式，準備再次與應用程式配對。

安全資訊

請在使用前仔細閱讀以下安全注意事項，以避免因產品不當使用而導致的個人受傷和財產損失。任何因誤用而引起的保修索賠或退貨將不被接受。

- 將產品遠離兒童和體弱者，以免誤吞。
- 將產品遠離熱源、易燃氣體、潮濕和液體。
- 受到極低氣壓影響的產品可能導致爆炸或易燃液體或氣體的泄漏。
- 請勿操作濕潤或其他損壞的產品。
- 請勿嘗試修理、拆卸或毀壞產品。
- 根據當地法律和法規處置產品。

本產品含有一顆鈕扣電池。新舊電池必須放在兒童無法觸及的地方。由於化學灼傷和可能的食道穿孔，吞食可能在短短2小時內造成嚴重的內部灼傷，甚至導致死亡。如果電池隔間無法安全關閉，請停止使用產品並將其遠離兒童。如果您懷疑電池可能已被吞食或放入身體的任何部位，請立即尋求醫療協助。

這個設備符合2014/53/EU無線電設備指令和2011/65/EU RoHS指令。

Specifications 產品規格

Bluetooth version 藍牙版本	Bluetooth Low Energy (BLE)
Range 間距	20m
Compatibility 兼容	Apple device only; iPhone and iPod touch models with iOS 14.5 or later; iPad models with iPadOS 14.5 or later; iMac and MacBook with macOS 12.5 or later
Dimensions 產品尺寸	Ø32 x 8.3mm
Weight 重量	7.2g (with CR2032 battery)
Battery 電池	CR2032

Apple, Apple Find My, Apple Watch, Find My, iPad, iPadOS, Mac, macOS and watchOS are trademarks of Apple Inc. iOS is a trademark or registered trademark of Cisco in the U.S. and other countries and is used under license.

Use of the Works with Apple badge means that a product has been designed to work specifically with the technology identified in the badge and has been certified by the product manufacturer to meet Apple Find My network product specifications and requirements. Apple is not responsible for the operation of this device or use of this product or its compliance with safety and regulatory standards.

To use the Apple Find My app to locate this item, the latest version of iOS, iPadOS, or macOS is recommended. The Find Items app on Apple Watch requires the latest version of watchOS.